
Korta minnesanteckningar föräldraråd den 28 januari 2015 Växthusets skola 

Närvarande: Gunilla Osmund och Sandrine Karlsson 4B, Eva Molin förskoleklassen, Mirdza 

Aktinc 1A, Camilla Gönzi 1B, rektor Eija Svedin, kurator Maria Oldberg. 

Rektor hälsar välkommen och beklagar att kallelsen inte gått ut på ett korrekt sätt. Hon 

kommer att kalla till ett nytt föräldraråd den 25/2 kl 18:00 

Verksamhetsmålen gås igenom. (Kommer att tas upp igen på nästa föräldraråd) 

Elevrådsprotokollet pratas om. (Kan vid behov tas upp igen på n f-råd) 

Hur blir det fortsättningsvis i förskoleklasserna, kommer de att fortsätta på samma vis? 

Svaret är ja. Ett prövat sätt som visat sig fungera ska fortsätta.  

Diskussion kring 4B, för att det ska bli så bra som möjligt för eleverna. (Fortsättning på nästa 

föräldraråd). 

Kort diskussion kring konflikter, attityder och lika behandling. 

Rektor kör lite kort info som kommer att upprepas på nästa möte.  

Lite om personalförstärkning. 

Lite om ett rektorsbyte under vårterminen. Eija kommer att gå tillbaka till Enköpings 

kommun och en rekrytering för att få en ny rektor på går just denna vecka, samt måndag i 

nästa vecka med intervjuer.  

Det mesta som sades under mötet kommer att repeteras vid nästa möte, plus lite annat. 

Vid datorn Maria Oldberg 

 


